


Un any més, arriba el moment de 
celebrar la nostra festa, la festa 
de la música, encara que enguany 
d’una forma una mica diferent. 

Crec que mai ens haguérem 
imaginat una situació com la que 
estem vivint, una situació tan atípica 
i que pareix que forme part del pitjor 
malson que puguem tindre. Durant 
aquests mesos ens hem adonat, 
més si cap, de la importància de 
la música en la nostra vida, eixa 
fidel acompanyant que ens ajuda 
a superar obstacles, dificultats, 
problemes i que d’alguna forma 
ens encamina a mirar endavant per 
damunt de qualsevol obstacle, per 
complicat que parega. 

Malgrat la situació, sóc dels que 
pensa que sempre hi ha que vorer 
la part positiva de les coses i, tal 
volta, aquesta situació siga una 
gran oportunitat per seguir lluitant, 
per seguir endavant i per valorar, 
més si cap, allò que dóna sentit a 
les nostres vides. Acostumats a una 
forma de treball, aquest any ens 
hem hagut de readaptar, i sempre 
amb l’objectiu de poder fer el que 
més ens agrada. Tant de bo aquest 
malson acabe prompte i que, el 
proper any, puguem gaudir com 
cal la nostra festa però sobretot, 
que puguem tornar a compartir 
eixos moments tan especials i que 
personalment, tant trobe a faltar. 

Des d’aquestes línies m’agradaria 
donar la benvinguda als nous 
músics: Evelyn i Jordi, espere que 
mantingueu per sempre la il•lusió 
d’aquest dia i sobretot, que gaudiu 
i aprofiteu tot el que la música vos 
pot aportar, tan musicalment com 
personalment.  

No podria acabar sense donar la 
més sincera enhorabona a tots els 
mestres i junta directiva per la gran 
tasca que s’està realitzant a l’escola 
de música per seguir endavant amb 
les mateixes ganes i il•lusió de 
sempre. Moltes gràcies pel vostre 
“bon fer”.

I sense més, una salutació per a tots 
els músics, socis i simpatitzants de 
la nostra banda. 

Pablo Arques Sabater
President del C.A.C.
“Verge de la Pau”.  
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Avui, diumenge 25 d’octubre, dia que 
decidisc acabar aquest escrit, es donen 
unes circumstàncies que no fan més 
que crear una incertesa desmesurada a 
la nostra banda i al món de la cultura en 
particular: el president del govern amb 
el suport dels presidents autonòmics 
decideixen decretar un nou estat 
d’alarma.

A hores d’ara, no sabem què serà 
de nosaltres, ni si podrem celebrar 
l’esperat concert de Santa Cecília. 
Aquest maleït virus ens està fent viure 
un dels esdeveniments més complicats 
per a la humanitat contemporània. Però 
a la vegada, ens estem adonant que 
la cultura, i en concret, eixa cultura 
musical que és un seny d’identitat a la 
nostra terra no els importa massa.

Així doncs, des que va començar tot 
açò les instruccions clares per al 
sector de les bandes han sigut nules. 
Cap organisme ha sabut avançar-se 
als problemes i dificultats que podrien 
sorgir a les nostres societats musicals. 
La FSMCV no va dir ni mitja ben passats 
dos mesos. Aleshores, qui van ser els qui 
van traure tot açò avant? Com sempre... 
tots aquells que realment estem al peu 
del canó: directius, músics, directors, 
socis i simpatitzants.

Va ser molt bonic vorer com el 9 
d’octubre, el Palau de la Generalitat, 
s’omplia de gom a gom de músics per 
interpretar, als balcons, música de 
banda. També, sentir parlar al Molt 
Honorable President Ximo Puig de 
músics i bandes als premis Jaume 
I va ser tot un luxe. I com no, sentir a 
la presidenta de la FSMCV dir que les 
bandes estem a la disposició de la 

Generalitat, “o una cosa així”, ja que 
dóna a entendre que pintem alguna 
cosa. Però fins al moment, “palabreria” 
barata i de la que ja comencem a 
estar farts d’escoltar. I tot ben adornat 
amb un “postureo” bast i fals, que ens 
reglota i farta.

Doncs, si any rere any hem celebrat 
la festivitat de Santa Cecília, enguany 
devem fer-ho amb més orgull que 
mai. Les societats musicals estem 
demostrant que som molt més que tot 
eixe “postureo” que utilitzen els nostres 
representants. Som essència pura de la 
nostra terra i demostrem amb fets que 
la música, la cultura són importants al 
nostre entorn. I ací he de dir, que ens 
hem de sentir orgullosos no sols pel que 
fem, sinó per tot el suport que rebem de 
els nostres simpatitzants. Ells són l’altra 
part essencial a les nostres bandes, el 
públic.

Per últim, reconéixer l’excel•lent tasca 
dels vertaders gladiadors; els músics. 
Ells sempre estan ací per a tot. El treball 
amb totes les normes sanitàries no ens 
facilita la tasca, però som lluitadors! 
Amb actitud exemplar, ens hem sabut 
adaptar a les circumstàncies i seguir 
endavant. I en això estem; fent música, 
a pesar de l’ineptitud dels qui ens 
representa

Tan sols em queda desitjar molta salut, 
i estic ben segur que d’aquesta eixirem 
amb més força que mai.

Així doncs, avui més que mai, VISCA LA 
MÚSICA I LES BANDES!!!

José Vte. Algado
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Percussió: 
Jordi Beyer Vicedo

Clarinet: 
Evelyn Román Alhambra

Programa d 'Actes
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Diumenge 29 de Novembre
12:00 h. A la Casa de Cultura
CONCERT DE SANTA CECÍLIA

21, 22 i 23 de Desembre
AUDICIONS D’AULA
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Programa

d 'Actes

del Concert
Ensemble de Percussió:

Escaping a Nightmare - - - - Eric Peel 
Burrrundi - - - - Andrés Valero Castells

Ensemble de Fusta:
Overture for Wind - - - - Phipip Sparke 
Excursions - - - - Patrick Cleen Harper 

De Cai - - - - Pascual Piqueras/Arr: J. Algado 

Ensemble de Metalls:
Olympic Fanfare and Theme - - - - John Williams/Arr: J. Algado 

El Pájaro de Fuego - - - - Igor Stravinsky/Arr: V. Gionanidis
Granada - - - - A. Lara/Arr: V. Luna 

Director: José Vicente Algado Climent
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Nuestra Escuela
Este año hemos tenido un final de curso 19-20 diferente debido a la 
situación que ha provocado la pandemia en la que estamos sumergidos, 
pero nuestra escuela, desde que se decretó el primer estado de alarma 
y, con ello, el cierre de las escuelas y diferentes actividades, rápidamente 
se puso manos a la obra para poner solución a esa inactividad. Nos 
adaptamos a las dificultades que se crearon y pudimos ofrecer a nuestros 
alumnos que continuaran su enseñanza musical de forma online.
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Cuando la pandemia lo ha 
permitido empezamos nuestras 
clases presenciales, ya de cara 
al curso 20-21, pero no sin 
antes adaptar todos nuestros 
espacios para cumplir con todas 
las normas de seguridad y que 
nuestros alumnos se sintieran lo 
más cómodos posible.

Así que no nos queda mucho más que añadir, agradecer 
a las familias, profesores y allegados el esfuerzo realizado 
y las ganas de seguir confiando en la Escuela, unos 
aprendiendo y otros enseñando la música, que es el motor 
común que nos envuelve para seguir con fuerzas luchando 
contra este bicho. 

Cuidaros mucho. Y por supuesto, ante nuevos obstáculos 
intentaremos poner soluciones.

Escola de Música Verge de la Pau.
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